<一个身体, 多个肢体, 祈求合一>   9/26-10/2/10
·  “你 们 就 是 基 督 的 身 子 ， 并 且 各 自 作 肢 体 。” ( 歌 林 多 前 書 12:27 ) - “Now you are the body of Christ, and each one of you is a part of it.” (1 Corinthians 12:27)
· 我 不 但 为 这 些 人 祈 求 …使 他 们 都 合 而 为 一 。 正 如 你 父 在 我 里 面 ， 我 在 你 里 面 ， 使 他 们 也 在 我 们 里 面 ， 叫 世 人 可 以 信 你 差 了 我 来 。你 所 赐 给 我 的 荣 耀 ， 我 已 赐 给 他 们 ， 使 他 们 合 而 为 一 ， 像 我 们 合 而 为 一 。(约17:20-21)
I pray also for those who will believe in me through their message, that all of them may be one, Father, just as you are in me and I am in you. May they also be in us so that the world may believe that you have sent me. I have given them the glory that you gave me, that they may be one as we are one. (John 17:20-21)
默想祷告Meditation & Prayer: 連主耶稣也为我们的合一祷告, 可见合一乃是灵命进深的至高準则。夫妻不和, 全家受害, 子女也容易形成叛逆的性格。教会不合一, 变成四分五裂, 已经是司空见慣; 基于每个肢体都想当家, 做头做手, 不愿当一个微小但不可或缺的角色。肢体彼此爭鬧指责, 演出一幕幕悲剧, 慘淡收场。最近我因患腸胃炎, 病毒入侵体内, 搞得五脏六腑天翻地覆, 事後整个身体軟弱无力, 甚么事都做不成, 元氣大伤。但愿跟隨主的信徒都竭力追求合一, 求主不容许我们自我的罪性, 和撒但的攻擊, 使我们彼此分隔, 讓世人看见合一的美好, 彰显出神合一的荣耀, 奉主耶稣圣名祈求, 阿们。
Even Jesus prays for our unity. Therefore, we can see the significant meaning of Unity as the utmost principal ingredient of our spiritual life. Earthly examples: Rivalry between spouses would cause disintegration of family relationships, including children’s personality development; while dissension among brothers/sisters often times produce a splintered & broken church. Unfortunately, the body of Christ is always filled with power struggle, conflicts and jealousy; rather than submitting to one another. I recently suffered gastrointestinal disorder, resulting in 4 days of diarrhea. After the inflammation is clear, my body has completely crumbled, leaving a weak & dehydrated condition, hardly strong enough to accomplish anything. I pray that all followers of Christ will pursue Unity, and ask God not to permit our sinful nature & attacks from Satan to run amok. Pray that as we achieve unity in Christ, others will see its beauty and harmony, and give glory to Him. In Jesus’ holy name we pray, amen.
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